



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 4:e september 2023 kl. 18:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Linus Fäldt [LF]
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DVL]
Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]
Arbetsmarknadsansvarig: Alexander Nybäck [AN]
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [LF]
Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. 18:15
- §2. Val av justeringsperson** [LF]
Mötet väljer Alexander Nybäck till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [LF]
Inga adjungeringar
- §4. Godkännande av dagordningen** [LF]
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (230822)** [ES]
Mötet godkänner föregående protokoll (2308022)

Informationsfrågor

- §6. Meddelanden**
- a. *Ordförande* [LF]
Linus mår bra och har släckt bränder. Linus har haft kontakt med PA och mejlat. Linus har arbetat med skåp och alkoholtillstånd.

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Alexander Nybäck

Justeringsperson (Alexander Nybäck)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)



- b. *Vice ordförande* [DvL]
Fortsatt dagligt arbete och börjat arbeta med nollenkäten. Börjat prata om kommittérundvandring med kommittéer. Har pratat med vaktmästaren angående nätverket i styret.
- c. *Ekonomiansvarig* [LE]
Gjort utbetalningar i iZettle och pratat med HKex gällande deras arr. Bokat in bokföringskväll med kommittéer söndagen 17e september, funderar på att göra den obligatorisk. Signerat HARM kontrakt.
- d. *SAMO* [LoF]
Har arbetat med att släcka bränder och incidenthantering. Anmält sig till diverse olika utbildningar. Har anmält en trasig dörr i Svea och har haft möte med kommittéer.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AN]
Har arbetat med Harm med Chalmeristmiddagen och har haft teambuilding med Harm. Arbetar nu inför företagsminglet tillsammans med Harm.
- f. *Utbildningsansvarig* [EO]
Dagligt arbete och arbetat med SnH. Varit på möte med alla maskinexaminationer. Anmält sig på diverse utbildningar. Bokat möte med lokalvården.
- g. *Informationsansvarig* [ES]
Fortsatt dagligt arbete.

Beslutsfrågor

- §7. **Skadegörelse** [LF]
En kommitté har gjort sönder ett bort hos en annan sektion som nu har skickat faktura för nytt bord. Detta beslutas att betalas privat av de berörda parterna.
- §8. **Styretkläder** [LF]
Mötet beslutar att ha skjorta och preliminärt hoodie som styretkläder.

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Alexander Nybäck

Justeringsperson (Alexander Nybäck)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)



Evelina tar ansvaret för att fixa detta. Mötet beslutar att brodera skjortorna via eventuellt MakerSpace.

§9. Sektionens dag

[ES]

Diskussioner kring hur Sektionens dag ska marknadsföras för att intressera studenter. Förra året var det dålig uppslutning då många inte visste vad det handlade om och därmed inte ville prioritera det men sedan ångrade sig då de insåg vad de missade. Diskuterar även om hur man kan ha en dag i Jupiters entré där vi i styret bjuder på fika och får Nymble att fylla i nollenkäten och även uppmärksamma datumet om sektionens dag och att det är en dag då mer info om hur man kan vara aktiv i föreningslivet. Även ett förslag om att PRA datumet under sektionensmötet tas upp. Diskussioner kring hur det här kan motverka rykten kring att studenter redan är invalda innan ansökan sker också och om hur en öppen diskussion tidigare kan öka intresset och att alla ska veta att de har lika stor chans. Mötet beslutar att ta vidare frågan med valberedningen om hur vi ska göra.

§10. Skåp

[LF]

Alla skåp ska flyttas ner till Sveas källare. Folk kan inte börja hyra än utan gamla skåp ska först slängas. Diskussioner kring hur skåp i korridoren utanför gamla FT ska finnas till uthyrning sker. Mötet beslutar att hyra ut skåpen så snart som möjligt efter Mottagningen och innan detta ska möte med kommittéerna och Sjö-styret ske för att diskutera skötseln vid skåpen.

§11. Sektionsmöte 0

[EO]

Einar tar upp diskussionen kring hur år 2021 hade ett sektionensmöte 0 och huruvida vi vill införa det här igen eller inte. Mötet beslutar att vilja ha sektionensmöte 0 lunchen den 21 september. Linus kontaktar Evelyn om hon kan vara med och agera talman under detta möte.

Diskussionsfrågor

§12. Revisorer

[LE]

Diskussioner kring hur vi ska värva fler revisorer sker. Linnea ska kontakta flera personer och ställer frågan ifall de vill vara revisorer.

Linus yrkar för en paus 20:08. Mötet godkänner pausen.

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Alexander Nybäck)



Mötet börjar 20:22 igen.

§13. JämH [LoF]

Lovisa har skrivit till folk angående att sitta i JämH men har inte fått svar. Mötet diskuterar ifall vi ska fortsätta fråga folk ifall de vill söka eller ifall vi ska avvakta tills aspningsperiod. Förslag tas upp om att skriva ut till sektionen en fråga om ifall folk vill engagera sig i jämlikhetsarbete. Förslag tas upp om att nytt försök att rekrytera in nya sittande till JämH kommer ske vid aspningsperiod i LP2.

§14. Sektionsmöte 1 [LF]

Mötet diskuterar om att det kan vara bra att ta upp om flytten igen och informera de nya studenterna för att förebygga negativa rykten. Linus undrar även om övriga medlemmar har några punkter de vill ska tas upp på mötet.

§15. PA [LF]

Mötet diskuterar kring vilken veckodag vi har möjlighet att ha möten med PA. Mötet föreslår torsdagar till PA.

§16. Lindholmsfestivalen [LE]

Linnéa tar upp en diskussion om hur situationen med LFs budget ska lösas och tar upp om tre alternativ som finns. Mötet diskuterar huruvida LF kan hålla flera arr för att kunna få in fler pengar. LF ska ha möte i veckan där de lägger upp en plan som presenteras för styret på nästa styrelsemöte.

§17. Alkohol-PR [LE]

Mötet diskuterar kring huruvida alkohol ska synas i PR eller inte. Kåren har inga riktlinjer att alkohol inte får synas bilder och därmed förhåller sig även H-sektionen till det här då det ska vara i sunt förnuft och att alkoholen inte ska vara i fokus och att alla kårens medlemmar ska känna sig välkomna. Evelina ska skicka ut ett meddelande till alla PR och påminna om det här.

§18. Nollbrickor [LE]

Mötet diskuterar om hur andra kommittéer och pateter kladdar på nollbrickor och byter namn på Nollan vilket inte uppskattas av NollK på

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Alexander Nybäck)



grund utav deras system. Dessutom när det kladdas på brickan täcker det namn och journalnummer vilket alltid måste synas på brickan. Mötet diskuterar kring hur vi på H-sektionen inte river brickor, men H-sektionen kladdar inte på brickor heller. Det här är ett problem som började förra året och har blivit värre i år och är ett problem som måste stoppas.

§19. Upprustning styret

[LF]

Linus och Evelina föreslår om att vilja köpa in en ny soffa till styret då den nuvarande är äcklig och söndrig. Detsamma gäller med ett flertal stolar. Mötet diskuterar huruvida det ska diskuteras med sjö.

§20. Broschyr

[LF]

Linus berättar om att JS Sverige har kontaktat honom via telefon om att de är intresserade av att göra en broschyr och filmer åt sektionen. Linus lämnar över arbetet till Alexander för honom att ha kontakt med företaget gällande hur vi vill arbeta med dem eller inte.

Formalia

§21. Övriga frågor

[LF]

[Namn]:
Svar:

§22. Nästa möte (230914)

§23. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§24. Mötets avslutande

[LF]

Linus förklarar mötet avslutat kl. 22:34

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Alexander Nybäck

Justeringsperson (Alexander Nybäck)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)